

MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

De la CITÉ de MONTRÉAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY
 MORNING

PARAISSANT LE SAMEDI MATIN

All communications relative to the Municipal
 Bulletin should be addressed as follows:

Toute communication concernant le Bulletin
 Municipal devra être adressée comme suit:

THE MUNICIPAL BULLETIN
 CITY HALL
 MONTREAL

BULLETIN MUNICIPAL
 HOTEL DE VILLE
 MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

DELIBERATIONS

BUREAU DES COMMISSAIRES

BOARD OF COMMISSIONERS

Compte rendu de l'assemblée du 2 juillet, 1913, a.m.

Report of meeting held on the 2nd July 1913, a.m.

Son Honneur le maire L. A. Lavallée, président; MM. Ainey et Lachapelle.

Present: His Worship the Mayor, Mr. L. A. Lavallée, in the chair; Messrs. Ainey and Lachapelle.

1.—M. l'échevin Poissant se présente devant le Bureau, en compagnie de MM. Toussaint Lefebvre, Joseph Patry, Alfred Bonamie et Edouard Thomas, et demande qu'il soit permis aux cochers du Marché St-Jacques de faire stationner une ou deux voitures sur la rue Ontario.

1.—Ald. Poissant appeared before the Board in company with Messrs. Toussaint Lefebvre, Joseph Patry, Alfred Bonamie and Edouard Thomas, and asked that the cabmen, at St. James Market, be allowed to station one or two vehicles on Ontario street.

Pour être pris en considération quand le Bureau sera au complet.

Consideration deferred until all the members of the Board are present.

2.—Sur recommandation du Comité Spécial de l'Association des Parcs et Terrains de Jeux de Montréal, il est

2.—On the recommendation of the Special Committee of the Montreal Parks and Playgrounds Association, it was

Résolu: De faire les nominations suivantes, en rapport avec les terrains de jeux du Parc LaFontaine et de la Ferme Fletcher:—

Resolved: To make the following appointments in connection with the play-grounds on Lafontaine Park and Fletcher's Field:

T. McCance Black, Secrétaire d'Amusements, (pour un an, sujet à un essai de trois mois et au cas où l'engagement ne serait pas continué après les 3 mois, le salaire devant être de \$225 par mois)	\$2,500
Mlle Mabel Brittain, 2 mois à \$75 par mois	150
Jos. Arm. Lebeau, Dir. Parc LaFontaine, 2 mois à \$100 par mois	200
T. Jensen, Dir. Ferme Fletcher, 2 mois à \$100 par mois	200
Mlle G. Davidson, Asst. pour les filles, 2 mois à \$65 par mois	130
Mlle M. Lewis, Dir. des filles, Ferme Fletcher, 2 mois à \$75 par mois	150
Mlle Pepin, Asst. Parc LaFontaine, 2 mois à \$60 par mois	120
Mlles C. Hardman et E. Wayne, Asst. pour le mois d'août à \$60 par mois	120
Janvier Coupal, Aide, Parc LaFontaine, 2 mois à \$40 par mois	80

T. McCance Black, Secretary of Amusements (for one year, subject to a 3 months trial, and in the event of the engagement not being continued at the end of 3 months, the salary shall be \$225 per month)	\$2,500
Miss Mabel Brittain, 2 months at \$75 per month	150
Jos. Arm. Lebeau, Director, Park Lafontaine, 2 months at \$100 per month	200
T. Jensen, Director, Fletcher's Field, 2 months at \$100 per month	200
Miss G. Davidson, Assistant for Girls, 2 months at \$65 per month	130
Miss M. Lewis, Directress of Girls, Fletcher's Field, 2 months at \$75 per month	150
Miss Pepin, Assistant, Lafontaine Park, 2 months at \$60 per month	120
Misses C. Hardman and E. Wayne, Assistants for the month of August, at \$60 per month	120
Janvier Coupal, Asst., Lafontaine Park, 2 months at \$40 per month	80